



## Job Opportunity at CACC Chinese School

CACC Chinese School is always growing and looking for dedicated candidates to join our current group of outstanding teachers who love to teach and are committed to promoting Chinese culture.

As the largest Chinese Schools in the East Bay Area, we are always recruiting teachers for the following subjects: Chinese, English, Math, and Recreation.

Also, we have openings in our office for the following Director positions: Chinese Program, Enrichment Program, Registration, Administration, and Facility/Safety.

The school schedule is 9 a.m.-12:50 p.m. every Sunday, excluding holidays in each school year. If you or you know anyone who would be interested in this opportunity, please feel free to contact us at [cs-principal@caccusa.org](mailto:cs-principal@caccusa.org).

## CACC 中文学校的工作机会

CACC 中文学校不缺少优秀的教师,但我们真诚地欢迎热爱教育事业并致力于传播中华文化的优秀教师加入到我们的教师队伍。

作为东湾最大的中文学校,我们常年招募以下学科的教师:中文,英语,数学和文体课。学校时间是每个星期日的上午9点至下午12点50分,节假日除外。

同时我们学校也常年面向社会积极招聘优秀的管理人才加入到学校的管理队伍。以下是招聘的职位:中文部,文体部,注册部,管理部和设施/安全部。

如果您或您的朋友对此机会感兴趣,请随时通过以下邮箱与我们联系:

[cs-principal@caccusa.org](mailto:cs-principal@caccusa.org)。